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2016Z09129 

Vragen van het lid Bergkamp (D66) aan de Staatssecretaris van Veiligheid en 
Justitie over het bericht «Help! Mijn demente ouders worden beroofd» 
(ingezonden 10 mei 2016). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Help! Mijn demente ouders worden 
beroofd»?1 

Vraag 2
Kunt u aangeven hoe het mogelijk is dat, realiserende dat dit een casus is, er 
excessen plaatsvinden, ook al hebben kantonrechters de wettelijke verplich-
ting controle uit te voeren op bewindsvoerders? In hoeverre hebt u het idee 
dat kantonrechters hier tekort schieten? 

Vraag 3
Kunt u aangeven wat er sinds 2014 is gedaan – toen uw voorganger al stelde 
dat de toename van dossiers een behoorlijke inspanning van rechtbanken 
vroeg om dossiers te controleren – om de grote toename van dossiers en het 
bijbehorende toezicht door kantonrechters in evenredige balans te houden? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat het onwenselijk is als door hoge toename van 
werkdruk de zorgvuldigheid door kantonrechters onder druk komt te staan en 
kwetsbare individuen in onze samenleving de dupe worden? 

Vraag 5
Kunt u aangeven in hoeverre u bereid bent onderzoek te doen naar het 
«groeiende aantal problemen met bewindvoerders», omdat de cijfers 
hiervoor nog ontbreken? Zo ja, wanneer wilt u starten met een dergelijk 
onderzoek? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Bent u bereid onderzoek te doen naar de achterliggende redenen van de 
explosieve groei van bewindszaken? Zo nee, waarom niet? 

1 http://www.nrc.nl/handelsblad/2016/04/30/help-mijn-demente-ouders-worden-beroofd-1613572
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Vraag 7
Kunt u aangeven welke mogelijke oplossingen u ziet om in de toekomst 
dergelijke casussen te voorkomen? Kunt u aangeven welke rol u hier ziet voor 
de rechterlijke macht, realiserende dat rechters afhankelijk zijn van juiste 
informatie? 

Vraag 8
Bent u van mening dat er een afdoende klachtenprocedure bestaat voor 
zowel rechthebbenden als mogelijke familieleden wanneer zij problemen 
vermoeden of ondervinden met bewindvoerders? Zo ja, hoe verklaart u 
excessen als uit deze casus? Zo nee, bent u van plan hiervoor een procedure 
op te zetten? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid Krol 
(50PLUS), ingezonden 3 mei 2016 (vraagnummer 2016Z08967)

Tweede Kamer, vergaderjaar 2015–2016, Vragen 2


